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NOTULEN ALGEMENE LEDENVERGADERING 
SENIORENVERENIGING KBO AARLE-RIXTEL 

20 maart 2024     
 

 

De vergadering wordt bijgewoond door 70  leden. Alle aanwezigen hebben de presentielijst 
getekend, welke is vastgelegd en opvraagbaar is bij het secretariaat. 
Van 45 leden is een afmelding ontvangen. De namen zijn vastgelegd en opvraagbaar bij het 
secretariaat. 
 
Aanwezig zijn:  Ton Schepers (voorzitter), John Pezie (secretaris), Peter Groenendaal 
(penningmeester), Bea van den Berk, Jacobine Wouters en Niecky van den Berkmortel.                                                                                                             
Wegens andere verplichtingen afgemeld: Maria Hagelaar.  
Notulist is John Pezie.  
 
1. Opening door de voorzitter 
 De voorzitter opent de vergadering en heet alle aanwezigen van harte welkom.  

Verder spreekt hij de wens uit dat iedereen actief aan de vergadering zal deelnemen en dat 
iedereen zijn/haar wensen, opmerkingen en ideeën duidelijk naar voren brengt.  

  
2. Herdenking 

De voorzitter vraagt een kort moment stilte om onze overleden leden te gedenken. 
 

3. Mededelingen 
 
De voorzitter blikt terug op 2023 en begint met een bedankje aan alle vrijwilligers, die de 
activiteiten van het afgelopen jaar mogelijk hebben gemaakt. Zonder vrijwilligers geen 
activiteiten, dus geen vereniging.                                                                                                               
Vervolgens richt hij zijn blik vooruit op de algemene ontwikkelingen.                                                       
Er is een tendens gaande om de naam KBO en het beeldmerk te wijzigen. Steeds meer lokale 
afdelingen van de KBO hebben moeite met de naam en hebben die intussen gewijzigd. Wij 
hebben de indruk dat onze leden zich niet erg druk maken hierover, dus wachten we de 
ontwikkelingen af. Ons motto is: “ iedereen is welkom”.                                                                                
De vergrijzing neem de komende jaren toe en dat moeten we niet onderschatten. Daarom is 
zorgen voor een netwerk om je heen steeds belangrijker.                                                                          
Onze KBO-afdeling is tezamen met de andere KBO’s van Laarbeek lid van de Seniorenraad.  
Deze raad behartigd de belangen van alle Laarbeekse senioren en bespreekt deze met de 
verantwoordelijke wethouders. Alles komt daarin aan de orde 

4. Goedkeuring notulen Algemene Jaarvergadering d.d. 8 maart 2023 
De notulen worden door de vergadering, zowel tekstueel als inhoudelijk, zonder opmerkingen 
goedgekeurd, met dank aan de secretaris.  
 

5. Jaarverslag secretaris (verkort) / vaststelling jaarverslag 
Het verkorte jaarverslag over 2023 wordt voorgelezen door de secretaris.  
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Er waren geen op- of aanmerkingen vanuit de vergadering en het jaarverslag wordt door de 
vergadering goedgekeurd. Het volledige verslag is ter inzage verkrijgbaar bij de secretaris en 
staat gepubliceerd op onze website.  
Een luid applaus wordt gegeven voor alle vrijwilligers die de basis vormen van onze vereniging! 
Het jaarverslag werd unaniem door de aanwezige leden vastgesteld. 
 

6. Financieel verslag door de penningmeester 
Het financieel jaarverslag 2023 en de begroting voor 2024 werden tijdens de vergadering 
uitgedeeld en daarna weer ingenomen. Uit het verslag van onze penningmeester, Peter 
Groenendaal, blijkt dat onze vereniging een financieel gezonde vereniging is.                                   
De vergadering betuigt haar instemming met applaus.  
 

7. Verslag kascommissie   
De kascommissie bestond uit Dhr. A. Gruijters en Dhr. A. van Griensven. 
Dhr. Gruijters leest het reeds ingediende en ondertekende verslag voor, waarin wordt gemeld 
dat hij samen met Dhr. A. van Griensven de boekhouding over 2023 heeft gecontroleerd en 
akkoord hebben bevonden.                                                                                                                              
De kascommissie prijst de zeer verzorgde en deskundige wijze waarop de financiële 
administratie door de penningmeester is gevoerd en verzoekt de aanwezige leden van deze 
vergadering de penningmeester te déchargeren.                                                                                         
De penningmeester en het bestuur worden door de vergadering, onder applaus, ontheven van 
hun verantwoordelijkheden met betrekking tot het door hen gevoerde beleid over het jaar 
2023. 
De voorzitter dankt de kascommissie hartelijk voor de controle op het financiële beleid in 2021. 
 

8. Benoeming kascommissie 2024 
Aftredend is Dhr. A. Gruijters. Het reserve lid Dhr. J. Sprengers heeft zich bereid verklaard toe 
te treden.                                                                                                                                                    
Voor de controle van het financieel verslag over het verenigingsjaar 2024 wordt de 
kascommissie dus gevormd door Dhr. A. van Griensven en Dhr. J. Sprengers. 
Dhr. J. Sprengers  is volgend jaar aftredend.      Corr: 2026 
Als nieuw reserve lid heeft zich aangemeld Dhr. M. Everaerts. Hij wordt als zodanig benoemd. 
Corr: in functie 2026. 
Bestuursverkiezing 
Er zijn bij het secretariaat geen tegenkandidaten voorgedragen voor een bestuursfunctie. 
Aftredend en herkiesbaar zijn onze voorzitter Ton Schepers, onze ledenadministratrice Niecky 
van de Berkmortel- van Hoof en onze redactrice  Maria Hagelaar- van Griensven. 
Beiden worden bij acclamatie herkozen voor een periode van drie jaar.  
Ze bedanken de vergadering voor het in hun gestelde vertrouwen en worden beloond met 
applaus. 
 

9. Opmerkingen voorzitter                                                                                                                              -     
Ziekmeldingen graag naar Mia 
Rooijakkers.                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                         
- Overlijdensberichten  naar het secretariaat (John Pezie)                                                                                                                                                                                                                             

We houden ons aanbevolen voor onderwerpen voor toekomstige Educatie middagen.                                             
.                                                                                                                                                                               
.                           



Verslag Algemene Ledenvergadering 20 maart 2024 Pagina 3 

 

 
10. Rondvraag 

                                                                                                                                                                            
Ria Bekkers en Antonet Hendriks                                                                                                               
Vragen waarom de superseniorenmiddag niet meer wordt gehouden.                                                  
De voorzitter meldt dat na persoonlijke uitnodiging, deelname hieraan toch terugliep en 
Zonnety  werd minder toegankelijk.                                                                                                                                                                   
Het bestuur besloot daarom in de plaats een jaarlijkse muziek-middag voor iedereen te 
organiseren, waarbij vervoer voor de supersenioren  geregeld is.  
 
Ria Bekkers                                                                                                                                                       
Stelt voor een expositie te organiseren van de mooie dingen die mensen met een hobby 
maken. De voorzitter geeft aan dit in het bestuur te bespreken.  
 
Jan Sprengers                                                                                                                                                  
Vindt het batig saldo van de vereniging nog steeds aan de hoge kan, alhoewel hij zegt blij te 
zijn dat zijn voorstel van enige jaren geleden is opgevolgd om activiteiten ruimer te 
subsidiëren.                                                                                                                                                       
De penningmeester reageert hierop dat er de afgelopen 2 jaar ruimhartig is bijgedragen aan 
activiteiten. Hij wil er achter toch ook op wijzen dat een behoorlijk saldo ook een zekerstelling 
is voor het opvangen van toekomstige tegenvallers. Alles wordt duurder en we zijn steeds 
meer aangewezen op hogere uitgaven voor locaties, optredens, horeca, vervoer etc.                       
De vereniging  moet  gezond blijven voortbestaan.  
 
 

11. Sluiting 
De voorzitter dankt  alle aanwezigen voor hun betrokkenheid en inbreng en biedt iedereen nog 
een consumptie aan en sluit de vergadering.  
 


